
Waarom unbranding populair is (maar niet altijd verstandig)
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Steeds meer merken schrappen hun naam en logo om meer authenticiteit uit te stralen. Niet altijd een goed
idee, stelt marketingexpert Katie Ewers. Want maak maar eens de juiste keuze bij het shampooschap als je
alleen kunt vergelijken op ingrediënten.

Hans Klis
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